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Sekretaryalığını Elektrik Mühen-
disleri Odası’nın (EMO) yürüt-
tüğü TMMOB enerji sempoz-

yumlarının yedincisi için çalıșmalara 
bașlandı. TMMOB VII. Enerji Sempoz-
yumu I. Danıșma Kurulu toplantısı 20 
Aralık Cumartesi günü EMO Konferans 
Salonu’nda yapıldı.

TMMOB’ye bağlı Odaların, kamu 
kurumlarının, çeșitli sendika ve sivil 
toplum kurulușlarının temsilcilerinin 
katılımıyla gerçekleștirilen Danıșma 
Kurulu toplantısı EMO Yönetim Ku-
rulu Bașkanı Musa Çeçen’in açılıș 
konușmasıyla bașladı. Küreselleșme 
rüzgarlarının estiği dünyada piyasa-
laștırma ve kuralsızlaștırmanın tüm 
yașam alanlarımızı piyasaya tabi 
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İLK HAZIRLIKİLK HAZIRLIK
enerjinin sahibinin olmadığını belirte-
rek önümüzdeki sürecin son derece 
belirsiz olduğunu kaydeden Sakarya 
“Enerjide yeni yönetim modeli öner-
meliyiz” dedi. 

Toplantının devamında salonda bu-
lunanlar söz alarak, enerji alanına 
ilișkin değerlendirmelerde bulundular 
ve düzenlenecek TMMOB VII. Enerji 
Sempozyumu’nun içeriğine ve nasıl 
örgütlenmesi gerektiğine dair öneri-
lerini ortaya koydular. 

Toplantıda dile getirilen görüș ve 
önerileri Yürütme Kurulu değerlen-
direrek, sempozyumun ana teması 
bașta olmak üzere içeriği belirlenerek 
çalıșmalar sürdürülecek. 

kılmaya devam ettiğini kaydeden 
Çeçen, enerji alanının da bundan 
payını aldığını belirtti. Sempozyumun 
temasının da küreselleșmenin krizini 
sorgulayan bir düzlemde belirlenme-
si gerektiğini ifade eden Çeçen “Bilim 
ve iș çevrelerinden katkı sağlamamız 
gerekir” diye konuștu. 

Çeçen’in ardından toplantıyı yürütmek 
üzere TMMOB VII. Enerji Sempozyu-
mu Yürütme Kurulu Bașkanı Olgun 
Sakarya sözü devraldı. Sekretaryalık-
ları yine EMO tarafından sürdürülmüș, 
bugüne değin yapılmıș olan altı enerji 
sempozyumu hakkında kısaca bilgi ve-
ren Sakarya daha sonra sempozyum 
temasının nasıl olması gerektiğine dair 
bir dizi öneri getirdi. Ülkemizde bugün 


